

Open Access

ISSN 2709-7218

CNKI Scholar 维普 收录

2025/12

第04卷 第04期
Vol.04 No.04

中国教育学 理论与实践

Theory and Practice of Chinese Pedagogy

季刊



科学足迹出版社

中国教育学理论与实践
(ZHONGGUO JIAOYUXUE LILUN YU SHIJIAN)
2025 年 第 4 卷 第 4 期

目 次

基于 STEM 教育的生态学研究生跨学科科学素养培养	喻夜兰,刘 飞,王 华(135)
优势视角下社区服务类专业高职生校社协同实践路径研究——以 W 街道公益创投 项目为例	马天瑀(141)
中等职业学校专业对接型创业教育的价值、困境与路径——以 IT 专业创业教育实践为例 ...	何 力(148)
后疫情时代中国与东南亚国家跨境高等教育合作研究	岳小尧,邹霖娇(158)
市场需求视角下道桥专业高职学生就业能力结构及提升路径研究	陈 洁,周永波,刘树峰(171)

THEORY AND PRACTICE OF CHINESE PEDAGOGY

Vol. 4, No. 4 December, 2025

Contents

Fostering interdisciplinary scientific literacy in ecology graduate students in the context of STEM education	YU Yelan, LIU Fei, WANG Hua (140)
Research on the School-Community Collaborative Practice Path for Vocational College Students in Community Service Majors from a Strengths Perspective A Case Study of the Public Welfare Venture Project in W Street	Ma Tianyu (147)
The value, dilemmas, and paths of major-aligned entrepreneurship education in secondary vocational schools; a case study of entrepreneurship education practice in the IT major	HE Li (157)
Research on cross-border higher education cooperation between China and Southeast Asian countries in the post-epidemic era	YUE Xiaoyao, ZOU Linjiao (170)
Research on the structure and training of the road and bridge engineering major vocational college students' employment skills from the perspective of market demand	CHEN Jie, ZHOU Yongbo, LIU Shufeng (177)